

## 投資風險承擔程度評估問卷之版本更新通知

新版本之投資風險承擔程度評估問卷已於 2015 年 2 月 15 日生效，客戶可重新填寫一份新版本之問卷以了解客戶之投資風險程度。

客戶如對問卷的內容或填寫問卷的程序有任何疑問，可於辦公時間內致電客戶服務熱線 2566 8181 查詢。如於辦公時間以外有任何查詢，請於以上「客戶留言版」上留下訊息，本行職員將於下一個工作天聯絡閣下。

富邦銀行 (香港) 有限公司謹啟

客戶服務時間：

星期一至星期五上午九時至下午七時及

星期六上午九時至下午一時 (公眾假期除外)。

### **Notice of Amendment to Customer Investment Risk Questionnaire (“CIRQ”)**

A new version of CIRQ has come into effect from 15 February 2015. Customers may conduct the new version CIRQ to understand their Investment Risk Profile.

If customers have any questions on the CIRQ or its completion process, please contact our customer service hotline at 2566 8181 during office hour for enquiry. If you have any enquiry out of our office hours, please leave your message at the above “Message to Bank” area and our colleague will contact you on the next business day.

Fubon Bank (Hong Kong) Limited

Office Hour:

Monday to Friday 09:00 a.m. to 07:00 p.m. and

Saturday 09:00 a.m. to 01:00 p.m. (except public holidays)